

Message to Parents
Coronavirus
Update March 28 2020
Message Five

The following is the fifth update concerning precautions being taken by the school concerning the coronavirus. Our goal is to provide clear communication to our parents and students. If you have any questions concerning this information please connect with your Stage Vice-Principal.

Modification of the School Day

Schools and on campus activities are still suspended by the Ministry of Education till further notice.

Academic Program

Arabic Studies

- On April 2, the ministry will announce the details of the projects from grade 1-11. The projects will include the content starting from Semester 2 up till March 15. All students are responsible to complete these projects under the supervision of their teachers. These projects will be submitted on line. Any copied or plagiarized project according to the Ministry instructions will lead to failing the student and having a makeup test by the end of summer before the new academic year.
- Please note, Grade 12 students will be required to write a final exam in June 2020.

All other Subjects –

- Google Classroom - On-line learning will continue until which time students are allowed to return to school. Students will receive regular scheduling of assigned material; assignment due dates will be clearly noted.
- Zoom – The Zoom cloud meeting platform will be introduced to teachers, parents and students beginning the week of March 29th, 2020. This is an interactive tool to allow teachers and students to complete ‘live’ lessons as well as question and answer periods. It will also allow teachers to provide demonstration lessons through the week. Some teachers will be using Zoom through the week of March 29th, 2020. DAIS has set April 5th for full implementation across all classrooms.
- Applying to University –Under normal conditions the GPA would represent 40 % of admission mark and the SAT would represent the remaining 60%. For all grade 12 students and in order to facilitate their universities admissions, the GPA will be weighted as 100%. Those who are done with the SAT will have the chance to be given both calculations and receive the highest without the need of an admission test by the university. As for those who did not get or finish their SAT, the calculation will be based on GPA as 100% and they have to write an admission test. As for those who have the similar case and want to join any practical college (Medicine, Dentistry, Engineering, etc.) they need University Entrance Exams – It should also be noted that all Egyptian Universities will be introducing entrance exams to assist in screening students for the 2020-2021 academic year. To prepare for to prove that the prerequisite subjects are covered and shown in the transcript.
- these exams, it becomes highly important that all of our students seriously engage in the on-line lessons that are offered by DAIS.

Costs for Maintaining School Operations and School Fees

Although the physical building has been closed to students and staff, some parents have inquired why fees are not being cancelled or reduced. The work of teaching and learning continues. Costs related to maintaining services is a reality that still exists. The following are examples of the costs that are ongoing regardless of the restricted access to DAIS physical plant.

On-line Support Services – DAIS supports the teaching / learning process with a number of on-line programs. Each has subscription costs that are paid either annually or on monthly bases. Examples of these on-line services include:

- Membership with Cognia – This is our accreditation agency that provides and monitors the standards the school is expected to meet to ensure our academic program and the physical / social

environment meets the expectations to grant an American Diploma. The agency provides support service such as in-service and online tools to assist and document our journey of continuous improvement.

- MAP Testing – This testing is used to provide a standardized measure to ensure school academic standards are meeting international mean standards of achievement. This testing is also used to provide valuable information concerning the school accreditation process.
- IXL – This is an online skills program that is used for regular review. This program is used both inside the classroom and at home.
- Info-base – On-line Library – this program gives staff and students electronic library access from early elementary to grade 12. The program is used to support the school's literacy program and provide a wealth of research support.
- HMH – On-Line – Science and Math support for early years and elementary.

Service Costs

- **Cleaning** of the inside of the building – To ensure building is clean and ready for students and regular maintenance of the building is still taking place. In addition, the building is receiving deep cleaning as a preventive measure during this time of concern over the coronavirus.
- **Outside gardens** – The outside of the building continues to be maintained.
- **Security** – The school is kept secure ensuring all contents and records are secure at all hours during the day.
- **Wi-Fi** – Although the building is closed to small groups, teachers still have access if they require support to maintain the teaching and learning process.
- **Busing Contract** – Although the busing is not being used, the school has an obligation to continue paying for the contract signed at the beginning of the year. This ensures all bus drivers continue to receive their salaries during this time of challenge.
- **Special Note – Busing Credit for Parents** –Parents who had students using a bus during the 2019-2020 will receive a credit towards next academic years 2020-2021 busing costs.

Employee Costs

- It should be noted that not one of DAIS employees will be laid off work or be dismissed from their duties due to this current situation. During this time, our teachers are providing on-line services and our administrative staff continue to provide both financial, human resource, maintenance and security support.
- As with most educational organizations employee costs represent high percentage of our school expenses.

Elementary Annual Show

As previously mentioned, is canceled for this academic year.

School Administration

رسالة إلى أولياء الأمور خاصة بفيروس كورونا المستجد

29-مارس-2020

الرسالة الخامسة

فيما يلي التحديث الخامس المتعلق بالإحتياطات التي تتخذها المدرسة بشأن فيروس كورونا المستجد . هدفنا هو توفير الإتصال القيام بالتواصل المستمر والمنتظم مع الطلاب وأولياء الأمور. فى حال وجود أى إستفارات أو أسئلة خاصة بالمعلومات الآتية برجاء التواصل مع نائب مدير المرحلة.

تعديل اليوم الدراسي

لا تزال الأنشطة التعليمية بكافة مجالاتها معلقة من قبل وزارة التربية والتعليم حتى إشعار آخر.

البرنامج اكايمي

اللغة العربية والدراسات والتربية الدينية

- ستعلن الوزارة تفاصيل المشاريع الخاصة بالمراحل التعليمية بداية من الصف الأول الإبتدائي وحتى الصف الثانى الثانوى وذلك سيكون فى 2-إبريل-2020. ستشمل المشاريع المحتوى المطلوب بدءًا من الفصل الدراسي الثاني حتى 15 مارس. جميع الطلاب مسؤولون عن إتمام هذه المشاريع تحت إشراف معلمهم. سيتم تقديم هذه المشاريع عبر الإنترنت. وسيعتبر مشروع منسوخ أو مسروق هو بمثابة رسوب الطالب وفقاً لتعليمات الوزارة. ويلتزم الطالب بإجراء إختبار الدور الثانى بنهاية الصيف قبل العام الدراسي الجديد.
- يرجى ملاحظة أنه سيؤدى طلاب الصف الثالث الثانوى إمتحانات آخر العام فى يونيو 2020.

بالنسبة لجميع المواد الأخر

- **Google Classroom** - سيستمر التعلم عن طريق Google Classroom عبر الإنترنت حتى يتم السماح للطلاب بالعودة إلى المدرسة. سيتلقى الطلاب جداول زمنية منتظمة للمواد المخصصة لهم؛ وسيتم تحديد مواعيد إتمام الواجبات المنزلية بشكل واضح.
- **Zoom** - سيتم تقديم منصة Zoom cloud للإجتماعات الخاصة بالمعلمين وأولياء الأمور والطلاب بدءًا من 29 مارس 2020. وهي أداة تفاعلية تتيح للمعلمين والطلاب إكمال الدروس "مباشرة" بالإضافة إلى فترات للأسئلة والأجوبة. كما سيصرح للمعلمين تقديم دروس توضيحية خلال الأسبوع. وسيستخدم بعض المعلمين Zoom بدءاً من 29 مارس 2020. وقد حددت DAIS الخامس من أبريل للتنفيذ الكامل ل Zoom فى جميع الفصول الدراسية.
- **التقديم للجامعة** - فى ظل الظروف العادية فإن المعدل التراكمي يمثل 40٪ من علامة القبول و SAT يمثل 60٪ المتبقية. بالنسبة لجميع طلاب الصف الثالث الثانوى ومن أجل تسهيل قبولهم فى الجامعات ، سيتم تقدير المعدل التراكمي بنسبة 100٪. ستتاح الفرصة للطلاب الذين إجتازوا إختبار SAT سيتم القبول بناء على إحتساب المجموع الأعلى دون الحاجة إلى إختبار القبول من قبل الجامعة. أما بالنسبة للطلاب الذين لم يجتازوا إختبارات SAT أو إجتازوا بعضاً منها ، فسيتم إحتساب المعدل التراكمي بنسبة 100٪ وعليهم إجراء إختبار القبول بالجامعات. أما بالنسبة للطلاب الراغبون فى الالتحاق بأى كلية عملية (طب ، طب أسنان ، الهندسة ، إلخ.) وإجتازوا بعض إمتحانات SAT أو لم يجتازوها على الإطلاق كما ذكر سالفاً فسيحتاجون لإثبات أن المواد المطلوبة تم تحصيلها من قبل الطالب ومعتمدة فى شهادة الدبلومة.
- **إمتحانات القبول بالجامعة** - جدير بالذكر أن جميع الجامعات المصرية ستقوم بإجراء إمتحانات القبول لتحديد مستوى الطالب للعام الدراسي 2020-2021. وللتحضير لهذه الإختبارات على الطلاب الأخذ فى الإعتبار بجدية الإهتمام والمشاركة بالدروس المتداولة عبر الإنترنت والمقدمة من قبل مدرسة دوفر.

● **تكلفة المحافظة على المنظومة التعليمية والرسوم المدرسية**

على الرغم من إغلاق المبنى المدرسي للطلاب والموظفين. استفسر بعض أولياء الأمور عن سبب عدم إلغاء الرسوم المدرسية أو تخفيضها لذلك. يرجى العلم بأن أعباء عملية التدريس والتعلم مستمرة وإن التكاليف المتعلقة بالصيانة و الخدمات لا تزال قائمة. فيما يلي أمثلة على التكاليف الجارية بالرغم من القيود المفروضة على المبنى المدرسي لدوفر.

خدمات الدعم عبر الإنترنت - تدعم مدرسة دوفر الأمريكية الدولية عملية التدريس / التعلم من خلال عدد من البرامج عبر الإنترنت. لكل منها تكاليف اشتراك يتم دفعها إما سنوياً أو شهرياً. يتضمن ما يلي عدد من الأمثلة الخاصة بهذه البرامج:

- **العضوية في Cognia** - هذه هي وكالة الإعتماد (Accreditation) الخاصة بنا والتي توفر وترصد المعايير التي من المتوقع أن تقوم المدرسة بتبليتها لضمان أن برنامجنا الأكاديمي والبيئة المادية / الاجتماعية تلبي التوقعات لمنح الدبلومة أمريكية. تقدم Cognia خدمة الدعم مثل أدوات (In-Service) و (On-line) لمساعدة وتوثيق مسيرتنا المستمرة في تطوير وتحسين أدننا.
- **Map Test** - يستخدم هذا الإختبار لتوفير مقياس موحد لضمان أن المعايير الأكاديمية للمدرسة تتوافق مع المعايير الأكاديمية الدولية لتحقيق الأهداف الخاصة بـCognia. وبالتالي يستخدم هذا الإختبار لتوفير معلومات قيمة تتعلق بإعتماد المدرسة من قبل Cognia.
- **IXL** - هو برنامج خاص بتحديد المهارات للطلاب عبر الإنترنت وهو يستخدم لضمان المراجعة المستمرة والمنظمة للمنهج. يمكن استخدام هذا البرنامج داخل الفصل أو في المنزل.
- **Info-base** - هي عبارة عن مكتبة On-line عبر الإنترنت - يتيح هذا البرنامج للموظفين والطلاب الوصول إلى المكتبة الإلكترونية من المرحلة الابتدائية وحتى الصف الثاني عشر. ويستخدم البرنامج لدعم برنامج القراءة في المدرسة وتوفير ثروة من الدعم البحثي لإجراء مشروعات من قبل الطلبة (Projects)
- **HMH** - هو نظام تعليمي on-line عبر الإنترنت والخاص بمادتي العلوم والرياضيات للمراحل التعليمية من السنوات الدراسية الأولى وحتى المرحلة الابتدائية.

● **تكاليف الخدمة**

- **المدومة على تنظيف المبنى من الداخل للتأكد من عملية التعقيم الشامل** وتجهيزه لإستقبال الطلاب. لا تزال الصيانة الدورية للمبنى جارية. بالإضافة إلى ذلك يتلقى المبنى تنظيفاً عميقاً كإجراء وقائي خلال هذا الوقت بسبب القلق بشأن الفيروس المستجد كورونا.
- **الحدائق الخارجية** - تتم صيانة المبنى من الخارج.
- **الأمن** - نحن نضمن سلامة الوضع الأمني للمدرسة على مدار 24 ساعة بما يتضمن أمان جميع المحتويات و السجلات الخاصة بالمدرسة.
- **Wi-Fi** - على الرغم من إغلاق المبنى لإستقبال الوافدين إلا إنه مقتصر على مجموعات صغيرة فقط من الأشخاص، لا يزال بإمكان المدرسين الدخول إلى المدرسة إذا احتاجوا إلى دعم فني أو تقني لضمان إستمرار عملية التدريس والتعلم بصورة منتظمة وسلسة.
- **التعاقد الخاص بالأوتوبيسات** - على الرغم من عدم إستخدام الأوتوبيسات الخاصة بالمدرسة في الوقت الراهن، إلا أن المدرسة ملتزمة بمواصلة دفع الفواتير الخاصة مقابل العقد الموقع في بداية العام. وهذا يضمن استمرار دفع جميع رواتب السائقين خلال هذه الفترة أيضاً.
- **ملحوظة** - للسادة أولياء الأمور المشتركين في أتوبيس المدرسة للعام الدراسي 2020/2019 تضمن لهم المدرسة بعض الإجراءات التعوضية والخاصة بتكاليف النقل للسنة الدراسية 2021/2020.

التكاليف الخاصة بالموظف

- جدير بالذكر أنه لن يتم فصل أى من موظفى المدرسة أو عدم تكليفهم بأعمال خاصة بالمدرسة بسبب الوضع الحالى. ولكن على الصعيد الآخر يقوم موظفى المدرسة بالقيام بالأعمال المطلوبة منهم كالمدرسين وما يقدموه من مهام تعليمية عبر الإنترنت ومواصلة فريقنا الإدارى بأداء كل من الأعمال الخاصة بالموارد المالية والبشرية والصيانة والدعم الفنى والأمنى.
- كما هو الحال مع معظم المنشآت التعليمية، تمثل تكاليف الموظفين نسبة لا يستهان بها من نفقات المدرسة.

العرض السنوى الابتدائى

- Annual Show كما ذكر سابقا ، تم إلغاؤه لهذا العام الدراسي

إدارة المدرسة